
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 692
Er det normal praksis, at en afdelingschef fra Skatteministeriet og en underdirektør for 
Vurderingsstyrelsen af egen drift kontakter kommuner om sagsbehandlingen i en konkret 
sag, og hvad er ministerens holdning hertil? Der henvises til artiklerne ”Minister lovede 
at hjælpe i Gitta-sag: I stedet får hun nu en ny kæmperegning for 13 naboer” og ”Do-
kumenter afslører: Chef i Vurderingsstyrelsen spillede nøglerolle, da Gitta Ravn fik ny 
kæmperegning”, Dr.dk, den 17. september 2024.
Spørgsmålet bedes besvaret senest 2 dage før afholdelse af SAU alm. del - samråds-
spørgsmål V, W og X.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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